

单页尺寸: 62.5\*100mm

<p><b>PHILIPS</b></p> <p>Hydration bottle</p> <p>AWP2656</p>  <p><b>User Manual</b> دليل الاستخدام</p>	<p><b>Specifications</b></p> <table border="1"><tr><td>Thermal bottle capacity</td><td>500mL</td></tr><tr><td>Dimension</td><td>210*75mm</td></tr><tr><td>Hot</td><td>12hr</td></tr><tr><td>Cold</td><td>12hr</td></tr></table> <p><b>Warning</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Do not overfill your bottle.</li><li>• Do not place the bottle in dishwasher , microwave or freezer .</li><li>• Keep the bottle out of reach of children when filled with hot beverages.</li><li>• If the contents are hot, there is a risk of burns, so drink slowly.</li></ul> <p><b>Use and cleaning instruction</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Please wash your bottle with mild detergent and rinse before use. To remove stubborn stains, use two teaspoons baking soda and warm water. Let stand for one hour before rinsing thoroughly.</li><li>2. When cleaning the product, do not use bleach, thinner, benzene, metal scrubber, abrasives, or cleanser. The product may be damaged. Gently clean using a mild dishwashing detergent.</li><li>3. Stainless steel products are often left immersed in water for a long time to prevent discoloration. Do not immerse the body in water for a long period of time. Water may enter through cracks and cause rust or poor insulation or cooling.</li><li>4. When cleaning, for clean use, wash it as soon as possible</li></ol>	Thermal bottle capacity	500mL	Dimension	210*75mm	Hot	12hr	Cold	12hr	<p>after use, and do not boil it in boiling water as heat may cause deformation of the product.</p> <ol style="list-style-type: none"><li>5. We recommend you pre-heat/pre-cool your bottle before use. Fill bottle with cold water and let stand for 5 minutes, then empty it and refill with your favorite drinks even with ice.</li><li>6. For your health, please consume perishable drinks like milk quickly and clean your bottle promptly. Do not add salty foods such as soups or soups other than milk or dairy products.</li><li>7. To prevent spills and leakage, make sure your lid is fastened properly.</li><li>8. To avoid sudden eruption of pressurized liquid, do not use your bottle for sodas or carbonated drinks. Do not use dry ice, soda or carbonated beverages in the bottle to avoid injury due to the sudden squirt of pressurized liquid.</li><li>9. For longer product life, please avoid violent impacts and drops, as they may damage the bottle.</li></ol> <p><b>Instructions</b></p>  <p>Pull in the direction of the arrow</p>  <p>Rotate to open</p>
Thermal bottle capacity	500mL									
Dimension	210*75mm									
Hot	12hr									
Cold	12hr									
 <p>© 2022 AquaShield All rights reserved. Philips and the Philips Shield Emblem are registered trademarks of Koninklijke Philips N.V. and are used under license. This product has been manufactured by and is sold under the responsibility of Hong Kong AquaShield Health Technology Company Limited and Hong Kong AquaShield Health Technology Company Limited is the warrantor in relation to this product. Rev A NOV 22</p> 	<p><b>المواصفات</b></p> <table border="1"><tr><td>زجاجة حرارية سعة</td><td>500 مل</td></tr><tr><td>الابعاد</td><td>210*75 مم</td></tr><tr><td>حار</td><td>12 ساعة</td></tr><tr><td>بارد</td><td>12 ساعة</td></tr></table> <p><b>تحذير</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• لا تملأ الزجاجة أكثر من اللازم.</li><li>• لا تضع الزجاجة في غسالة الصحون، الميكروويف أو الفريزر .</li><li>• احفظ الزجاجة بعيداً عن متناول الأطفال عند ملؤها بالمشروبات الساخنة.</li><li>• إذا كانت المحتويات ساخنة ، فهناك خطر الإصابة بحروق ، لذا اشرب ببطء.</li></ul> <p><b>تعليمات الاستخدام والتنظيف</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. يرجى غسل الزجاجة بمنظف معتدل وشطفها قبل الاستخدام. لإزالة البقع الصعبة ، استخدم ملعقتين صغيرتين من صودا الخبز والماء الدافئ. اتركه لمدة ساعة قبل شطفه جيداً.</li><li>2. عند تنظيف المنتج ، لا تستخدم مواد التبييض أو التتر أو البنزين أو أجهزة تنظيف المعادن أو المواد الكاشطة أو المنظفات. قد يكون المنتج تالفاً نظف برفق باستخدام منظف معتدل لغسيل الأظفار.</li><li>3. غالباً ما تترك منتجات الفولاذ المقاوم للصدأ مغمورة في الماء لفترة طويلة ، ولا تغمر الجسم في الماء لفترة طويلة من الزمن. قد يدخل الماء من خلال الشقوق ويسبب الصدأ أو ضعف العزل أو التبريد.</li></ol>	زجاجة حرارية سعة	500 مل	الابعاد	210*75 مم	حار	12 ساعة	بارد	12 ساعة	<p>4. عند التنظيف ، للاستخدام التنظيف ، اغسله في أسرع وقت ممكن بعد الاستخدام ولا تغليها في الماء المغلي لأن الحرارة قد تسبب تشوه المنتج.</p> <p>5. نوصيك بالتسخين المسبق / التبريد المسبق للزجاجة قبل الاستخدام. املا الزجاجة بالماء البارد واتركها لمدة 5 دقائق ، ثم أفرغها وأعد ملئها بالمشروبات المفضلة لديك بالنظف.</p> <p>6. من أجل صحتك ، يرجى استهلاك المشروبات القابلة للتلف مثل الحليب بسرعة وتنظيف الزجاجة على الفور. لا تضيف الأطعمة المالحة مثل الحساء أو الحليب أو منتجات الألبان.</p> <p>7. لمنع الانسكاب والتسرب ، تأكد من تثبيت الغطاء بشكل صحيح.</p> <p>8. لتجنب الانتفاخ المفاجئ للسائل المضغوط ، لا تستخدم الزجاجة الخاصة بك لتناول المشروبات الغازية أو المشروبات الغازية. لا تستخدم الثلج الجاف أو الصودا أو المشروبات الغازية في الزجاجة لتجنب الإصابة بسبب التدفق المفاجئ للسائل المضغوط.</p> <p>9. لإطالة عمر المنتج ، يرجى تجنب التأثيرات العنيفة والسقطات ، لأنها قد تتلف الزجاجة.</p> <p><b>التعليمات</b></p>  <p>اسحب في اتجاه السهم</p>  <p>أدبرها لفتح</p>
زجاجة حرارية سعة	500 مل									
الابعاد	210*75 مم									
حار	12 ساعة									
بارد	12 ساعة									

材质要求: 80克双胶纸, 双面印刷  
展开尺寸: 187.5\*100mm  
单页尺寸: 62.5\*100mm